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Dagsorden til bestyrelsesmøde den 18.03.2024 - kl. 17.00 i Klubhuset.  
 

 

PO: Per Olsen 

RH: Rasmus Heilemann 

JR: Jens Rønberg Christensen 

PE: Preben Eskildsen 

KC: Karina Christensen 

JD: Jamie Donhou (Trainee) 

BJ: Bente Jespersen 

EH: Erik Heilemann Jensen 

TK: Torben Kjeldsen (Trainee) 

  

 

 

     

 Deltagere:    Afbud fra KC forud. Afbud fra JR på dagen. Øvrige mødt.                

   

 Dagsorden Referat Ansvarlig  

for  

opgaven 

 

Pkt. 1 
Til Underskrift: 
Protokol fra generalforsamlingen 07.03.2024. 

 

Protokol fra bestyrelsesmødet 29.02.2024. 

 

Ansøgning om fornyelse af alkoholbevilling. 

 

 

Underskrevet. 

 

Underskrevet. 

 

Udkast til ansøgning gennemgået og under- 

Skrevet af de mødte tillige med ansøgning om  

restauratør (EH). 

Underskrifter fra øvrige indhentes snarest. 

Kopi af underskrevet regnskab samt oplysninger 

Finansoplysninger indhenter BJ hos KC.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KC/BJ 
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Pkt. 2 Opfølgning på punkter fra tidligere møder: 

 

Elaftale for 2024. Hvad vælger vi? 

 

Se aftale om variabel el her 

 

Se pris ved fast pris her 

 

Har vi nyt om indkøb af T-shirts og Veste? 

 

Vi har modtaget kr. 17.500 til formålet. 

Se bevilling her 
 

Har vi modtaget koder til NETS EASY til vores betalinger 

på Pay & Play og Match? 

 

 

 

Drøftet, at hvis prisen kan låses til 60 øre pr. kWh 

- så laver vi en 2 års aftale om det. PO tjekker 

dagsprisen, om den fortsat ligger på ca. 60 øre 

og indgår i så fald aftalen. 

 

 

Gennemgået. EH har talt med X, men ikke fået 

pris. BJ og EH arbejder videre på både veste og 

T-shirts. Skal gerne ligge klar til næste møde.  

 

 

Aftale underskrevet den 17.03, så det er klart til 

at få sat igang. PO finder ud af, hvordan det 

kobles op og sættes igang. 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

EH/BJ 

 

 

 

 

PO 

 Til beslutning:   

Pkt. 3 Godkendelse og underskrivelse af forretningsorden. 

 

Udkast til forretningsorden kan læses her 

 

Foreliggende udkast (oplyst på Dropbox) blev 

gennemgået og godkendt af de mødte og 

underskrevet af disse. Der har ikke været 

indsigelser fra KC og JR. Deres underskrifter 

indhentes på næste møde. 

 

 

 

KC/JR 

Pkt. 4 Konstituering af bestyrelse og forretningsudvalg: 

 

Formand: 

Næstformand: 

Sekretær: 

Kasserer: 

 

 

Per Olsen 

Preben Eskildsen 

Bente Jespersen 

Karina Christensen 

 

El%20aftale%202024.pdf
El%20til%20fast%20pris.pdf
Kvittering%20Løgstør%20Golfklub%20-%20Særlige%20indsatser%20i%20forhold%20til%20fastholdelse%20af%20medlemmer.pdf
file:///C:/Users/Golf/Dropbox/Løgstør%20Golfklub/Bestyrelsesmøde/2024/18.3.2024/forretningsorden%20Løgstør%20Golfklub%202024-2025.docx
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Bestyrelsesmedlem: 

Bestyrelsesmedlem: 

1 Bestyrelsestrainee: 

2 Bestyrelsestrainee: 

 

Forretningsudvalg: 

 

Erik Heilemann Jensen 

Rasmus Heilemann 

Torben Kjeldsen 

Jamie Donhou 

 

Per Olsen, Karina Christensen, Bente Jespersen. 

Pkt. 5 Opgavefordeling: 

 

Oversigt over opgaver vi skal have fordelt. Planlæg gerne 

hvilke du gerne vil have/deltage i. 

 

Se oversigt her 

 

Du kan se, hvad de enkelte udvalg har som 

ansvarsområder her 

 

 

 

Opgavelisten blev gennemgået, ændret og 

navne tilføjet efter accept fra især de nye 

bestyrelsesmedlemmer. 

 

PO slår de eksisterende arbejdsbeskrivelser op i 

Dropbox i Excel til BJ-revidering. 

 

 

Erik udarbejder udkast til menu til morgenmad. 

 

 

 

 

 

 

 

PO/BJ 

 

 

 

EH 

Pkt. 6 Datoer for bestyrelsesmøder og generalforsamling 2024 - 

2025. 

Kan læses her  Er der nogle datoer, der ikke passer for 

dig? 

 

Generalforsamlingen er korrekt torsdag den 6. 

marts 2025.  

 

Øvrige datoer accepteret af alle. 

 

Pkt. 7 Greenfee til trainee - 8 stk.  

De 7 introkort til bestyrelsen er bestilt. / PO  

 

JD fik udleveret greenfee’s, TK får sine på mail. PO 

Pkt. 8 Arbejdslørdag den 23.03.2024. Har vi styr på opgaver og 

forplejning? 

 

BJ og PE orienteret om status, herunder at der 

holdes møde for opgavefordeling mm fredag kl. 

12. Af de tilmeldte kan 6 personer kun arbejde 

 

file:///C:/Users/Golf/Dropbox/Løgstør%20Golfklub/Bestyrelsesmøde/2024/18.3.2024/Fordeling%20af%20ansvar%20og%20arbejdsopgaver%20i%20Løgstør%20Golfklub.pdf
file:///C:/Users/Golf/Dropbox/Løgstør%20Golfklub/Bestyrelsesmøde/2024/18.3.2024/Fordeling%20af%20ansvar%20og%20arbejdsopgaver%20i%20Løgstør%20Golfklub.pdf
https://www.logstorgolfklub.dk/udvalg-i-klubben-2/
file:///C:/Users/Golf/Dropbox/Løgstør%20Golfklub/Bestyrelsesmøde/2024/18.3.2024/Bestyrelsesmøder%202024%20-%20%202025%20udkast.docx
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frem til kl. 11. Det bliver håndmadder til 

frokosten. 

 

Pkt. 9 Åbningsmatch søndag den 07.04.2024 

 

Vi holder denne dag indvielse af Solcelleanlæg og nyt tag 

på maskinhus. 

 

Vi indvier nye træningsbolde (9.000) sponsoreret af 

Sparekassen Danmark Fonden.  

 

Vi bør invitere Norlys og Sparekassen Danmark Fonden. 

Aftaler med Sparekassen, at de i forbindelse med 

præmieoverrækkelse kan holde indlæg og evt. overrække 

check på golfbolde samt beløbet til solcelleanlæg.  

 

Forplejning (pølser eller frikadeller), bitter og sange til 

standerhejsning.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO skriver til Norlys og Sparekassen Danmark 

og inviterer dem til deltagelse ved matchens 

præmieoverrækkelse.  

 

PO afklarer med Sparekassen Danmark, om de 

som sponsor ønsker pølser eller frikadeller. 

(tjekker i denne forbindelse op om slagters 

sponsorat i forhold til pølser) 

 

EH tjekker op på En Enkelt bitter og køber evt. 

Ind dertil. 

 

BJ sørger for print af sange “Blæsten går frisk” (i 

god læsestørrelse      ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

EH 

 

 

BJ 

 Til Orientering: 
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Pkt.10 Perioderegnskab med budgetafvigelser pr. 

29.02.2024/KC Balance med budget 

 

 

 

 

Likviditetsoversigt Likviditetsoversigt 

 

 

Debitorliste. Debitorliste 

 

Gennemgået.  

 

PO drøfter med KC om et par enkelte poster, 

bl.a. “Medhjlæpermatch”. 

 

PE bemærket, at han ikke mener at fakturaer 

bliver fremsendt til baneudvalget til 

info/godkendelse inden betaling? OBS derpå 

fremover.  

 

Medlem nr. 942 – Karl Bloksgaard – skal være 

kr. 800, i stedet for det opkrævede (ifølge 

debitorlisten) kr. 1.154. (Ny faktura udsendes). 

 

Medlem nr. 908 – Mads Andersen - gælder det 

samme. 

 

KC bedes tjekke op på, at der sendt rykkere til 

fakturaer over 30 dage.  

 

 

 

PO/KC 

 

 

KC 

 

 

 

 

KC 

 

 

 

KC 

 

 

KC 

Pkt.11 SKAT har ikke fået registreret vores fil med de 119 

medlemmer, som har ønsket skattefradrag for deres gave 

på kr. 300. Der er nu sendt en korrektion til SKAT, som 

herefter gerne skulle få fradraget korrigeret på 

medlemmernes årsopgørelse for 2023. / PO 

 

Gennemgået.  

Pkt.12 Vi kan få optaget en kort film om klubben, hvor 

kommunen betaler. De kommer i klubben 10.04.2024 fra 

kl. 16.00 – 17.30. Kan vi evt. finde en familie med børn 

som vil deltage? 

Erik og Rasmus med hele familiens 3 

generationer deltager. 

 

PO giver en lille intro ved optagelserne. 

EH/RH 

 

 

PO 

https://www.dropbox.com/scl/fi/f20plua742fokkvwaqx2r/Balance-med-budget-29-02-2024.pdf?rlkey=jgx9cnpub3n9hoffgzjflfx91&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/4qej3u56d572352k64w08/Kassekredit-diagram-17-03-2024.xlsx?rlkey=6o6vq4dx2nimhjkmq158cuvja&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/999isorxg1wawwwck688b/Debitorliste-18-03-2024.pdf?rlkey=3n3lj2tp5o4cgaunu21gm6pbm&dl=0
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Film bliver på ca. 2½-3 min.  

(Fortæl om klubben, tjek ind, hent udstyr, udslag, green, 

Hul 19, hvorfor spiller du golf?).  

 

Pkt. 13 Nyt fra Baneservice v/EH 

 

Har udvalget afholdt møde og er der lavet vagtplan for 

2024? 

EH er ved at indkalde til møde (lige nogle datoer, 

der skal på plads). Har kun en ny person til 

udvalget. 

 

Pkt. 14 Nyt fra Kontorhold v/BJ 

 

Har udvalget afholdt møde og er der lavet vagtplan for 

2024? 

 

Der er afholdt møde i december, vagtplan for 

2024 er udarbejdet, nyt møde 9. april for 

gennemgang af nyt og erfaringsudveksling. 

 

Pkt. 15 Nyt fra Juniorudvalg v/RH 

 

Har udvalget afholdt møde og er der styr på hjælpere? 

 

Drøftet med RH og JD om at der er mulighed for 

at arrangere match med Ranum Efterskole 

(betalt af dem iflg aftale), evt match med Aars, 

rydning af Juniorernes bagrum, søge penge fra 

Hole-In-One-klubben. 

 

 

Pkt. 16 Nyt fra Baneudvalg v/JR 

 

Skal udvalget udvides? 

 

Se referat af 11.3.2024 mødet her 

 

 

Udvalget holder fast i det antal, der er nu. 

 

Pkt. 17 Nyt fra Begynderudvalg v/BJ 

 

Har udvalget afholdt møde og er der plan for Golfskole 

2024? 

Oplyst. 

 

John Jørgensen indkalder til møde i løbet af ca. 

14 dage. Pt. er kun 1 person tilmeldt golfskole, 

men John Jørgensen har talt med 2 unge 

 

Referat%2011.03.2024%20-%20Baneudvalg.pdf
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mennesker. JD oplyst, at han har kendskab til ca. 

4 stk. unge mennesker, der kan have interesse i 

skolen. 

Pkt. 17 Nyt fra Sponsorudvalg v/PO 

 

PO oplyst om status.  

Pkt. 18 Nyt fra Matchudvalg v/BJ 

 

Der er åbent for en match søndag 18. eller 25. august, 

hvis vi kender nogen som gerne vil have en match.  

Ikke nyt – ud over, at der er nyt medlem i 

udvalget: Morten Eskildsen. 

 

 

Pkt. 19 Arrangement-, Service- og Klubhusudvalg /EH 

 

Har vi styr på hjælpere? 

Drøftet priser, herunder prisen ved afvikling af 

Limfjordsgolf. Aftalt, at den holdes på kr. 90,-. 

 

Pkt. 20 Ekstraordinær generalforsamling – med godkendelse af 

ændringer til vedtægter, vi mødes kl. 17.00. Det er aftalt 

med Mogens Holm Jespersen, at han er dirigent. Mødet 

forventes at kunne afvikles på 30 min.  

  

Pkt. 21 

 

Evt.  

Støtter vi match til fordel for kræftens bekæmpelse? Se 

skriv herom her 

 

Se ønske om Greenfee her 

 

Ranum Efterskole – De overholder ikke indgået aftale, 

hvad gør vi? -se seneste 2 rykkere her 

Se aftale her 

 

 

Aftalt, at vi sender 4 greenfee-billetter dertil. 

 

 

 

 

PO orienterede om forløbet for aftalen og 

mangel på opfyldelse af det aftalte omkring 

elevernes indmeldelse og betaling af kr. 530, 

trods rykkere.  

 

Det blev aftalt, at vi er indstillet på at ophæve 

aftalen, såfremt der ikke straks kommer en 

respons fra efterskolen. 

 

PO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 
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PE vendt projekt om tætning af søen ved hul 17. 

Evt søges midler dertil. 

 

Nye havestole i gården blev vendt – de gamle er 

sat til og revnede.  

JD undersøger om favoritpris. Skal bruges ca. 50 

stk.  

 

 

 

 

 

JD 

  

 

 

Næste møde: 24.04.2024 

  

  

 

 
 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Per Olsen                 Preben Eskildsen     Erik Heilemann Jensen 
 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 

Bente Jespersen                 Jens Rønberg Christensen (som læst)     Karina Christensen(som læst) 
 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Rasmus Heilemann                 Jamie Donhou                                           Torben Kjeldsen  

 

 
 

   


